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Na poslednom stretnutí lídrov Európskej únie neboli  pod ľa vás prijaté úplne vy čerpávajúce 

opatrenia. Čo ďalšie bude potrebné prija ť, aby sa trhy upokojili?  

Nebudem o tom špekulovať. Myslím si hlavne, že tie opatrenia mali byť prijaté v realizovateľnejšej 

podobe. To je ten hlavný odkaz, ktorý som tým chcel dať. Aké sú ďalšie možnosti na podporu 

fiškálnych a dlhových politík je naozaj na zodpovednosti politikov.  

No časť opatrení by mala by ť schválená do konca marca, čo je onedlho.  

To by som bol rád. Upozorňujem však, že summit bol aj v júli, ktorého niektoré závery dodnes nie sú 

schválené. Operatívnosť niekedy zlyháva.  

Môže to stroskota ť v niektorých národných parlamentoch?  

Poznáme situáciu na Slovensku spred niekoľkých týždňov či známe írske referendum.  

Uviedli ste tiež, že príspevok Slovenska do Medziná rodného menového fondu môže by ť aj vyšší 

ako 1,5 miliardy eur.  

Tú hornú hranicu som presne nedefinoval. Je to niekde medzi 1,5, približne až 2,3 miliardy eur. No 

budeme to tlačiť k tej dolnej hranici.  

Aká je suma z rozdielov v úrokoch, za ktoré si Náro dná banka Slovenska poži čia a následne 

peniaze posunie menovému fondu, môže zvýši ť budúcoro čný rozpo čtový schodok?  

To neviem povedať, respektíve nechcem povedať.  

Je to suma, ktorá sa pohybuje v desiatkach alebo st ovkách miliónov eur?  

Je to suma, ktorá bude zvládnuteľná. Je to skôr v desiatkach ako stovkách miliónov.  

 


